
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                                                                                                                                      

20 maj 2025r 

 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

 

1. Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

2.Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówił z-ca 

Komendant Straży Miejskiej pan Wojciech Pliszczyński,  przedstawił on szczegółowy wykaz 

przeprowadzonych kontroli, uwzględniając ich rodzaje i liczbę, szczegóły w załączniku do 

protokołu. 

 

3. Podsumowanie akcji zimowej odśnieżania miasta – poniesione koszty, wykorzystanie sprzętu 

gminnego, potrzeby zakupu dodatkowego sprzętu. 

Przygotowany materiał omówiła kierownik Referatu Gospodarczego i Utrzymania Dróg p. Anna 

Procner, która poinformowała, że ze względu na łagodną zimę ilość interwencji była mniejsza niż w 

poprzednim sezonie, co pozwoliło obniżyć wydatki. Szczegóły w załączniku do protokołu. 

4. Zasób mieszkań komunalnych ( aktualny stan, plan rozwoju, możliwości pozyskania środków 

pozabudżetowych na budowę nowych mieszkań, lub modernizację istniejących). Informacja Z 

działalności Spółki SIM. 

 Przygotowany materiał omówiła inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej Janina Polok, która 

poinformowała, że gmina posiada 18 budynków komunalnych, w których znajduje się łącznie 98 

mieszkań, w tym 9 lokali socjalnych. Szczegóły omawianego materiału w załączniku do protokołu. 

5.  W sprawach bieżących Kierownik Referatu Gospodarki przestrzennej p. Agata Szarzec omówiła 

wniosek w sprawie uregulowania stanu prawnego drogi przy ulicy Kuryatty. 

Członkowie komisji brali również udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano 

materiały kierowane na sesje rady miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 

 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 


